
Hjortespring Naturplejeforening. Bestyrelsesmøde den 26. november 2018 

Referat 
Til stede: Ejner, Hans Henrik, Tove, Finn og Lone (ref). 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

2. Siden sidst 

Der har været problem med hegnet, det var gartneren der havde fået afmonteret noget af 

Kildegårdens hegn. Ejner slog Kildegårdens folde fra så der kom strøm i vores folde. Nu er der strøm 

på alle folde. 

Vi mangler lige at rydde lidt op efter sommerens høballefodring. Det gøres snares. 

 

3. Status på dyr. 

Alt vel -søde dyr i år.  

 

4. Indbinding af lam og stude.  

Lammene bliver slagtet den 8. oktober, kødet udleveres den 10 en gang sidst på eftermiddagen. 

Grethe giver pr. mail dem der skal have lammekød, besked om det nøjagtige tidspunkt og hører 

samtidig om de der skal have et helt lam, vil have dem hele eller i to halvdele. 

Studene sendes til slagtning den 28. oktober, kødet udleveres lørdag den 10. november mellem kl. 

14.30 og 15. 

 

5. Status på salg af andele 

Alle lam er solgt. 

Der er solgt 4½ stud, så der er mindst 3½ tilbage. Alle medlemmer opfordres til at spørge venner og 

naboer om de kunne være interesseret i kød fra dyr der har haft et godt liv og gjort et stykke godt 

arbejde med at græsse af i mosen. 

 

 


